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Referat Ordinær generalforsamling 
Sportsvej 8, 6771 Gredstedbro mandag den 24-02.2025 

 

1. Valg af dirigent 

Bodil er valgt. 

GF er indkaldt til tiden og afholdes inden udgangen af februar.  

Indkomne forslag er offentliggjort til tiden.  

Derved er GF lovlig. 

Stemmetæller skal vælges. 

Eva og Lea melder sig som stemmetællere.  

 

2. Bestyrelsens beretning for året, der er gået og forventninger til den nye sæson 

HP tager ordet.  

Konkurrencer i 2024. 

Den 2. weekend i marts afholdt DcH Agerbæk agility og rally stævne begge dage. 

Den 2. maj var der så blåbær stævne med fulde huse. 

Pinsestævnet i maj var der ikke så mange deltagere som der plejer at være, så der var 

campingpladser til alle. 

Dette stævne var stævneudvalgets første opgave, så alt i alt godt klaret. 

I august var der så DcH Sydjysk mesterskaber. 

I august var der også lige plads til et Rally fællestræning 

Den sidste weekend i oktober Løvfalds stævne i Jedsted,  

Uge 29 blev Jutlandia cuppen afviklet, et stævne som klubben kun ligger navn til. 

Stævneudvalget står også for afvikling af ag stævnerne for DcH Agerbæk. 

 

Der er kommet nyt stævneudvalg, Andre-Stævner-End-Agility, som med succes afholdt deres 

første officielle DKK prøve i Rally den 21. december.   

 

DGI Hundesport nedlægges ved udgangen af 2025.  

 

Der blev ikke fundet nogle hoopers eller agility klubmester grundet dårligt vejr.  

 

Ridehal til træning i vinterhalvåret har ikke været mulig at finde selvom HP har besøgt 3 

ridehaller i Bramming, 1 i Ålbæk, 1 i Darum, 1 i Farup, 1 på Toftlundvej og 1 på 

Haderslevvej. Samme besked alle 8 steder, det kunne ikke lade sig gøre. 

 

Der har været flotte podie pladser til AG hundene ved DM og NM.  
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Den daglige træning har fungeret godt med de trænere der er og så er der kommet ny træner 

til rally. Tak til Bodil for at lægge kræfter i klubben. Og tak til alle andre trænere og 

hjælpere i årets løb.  

 

Der er kommet nyt udendørslys som et ekstra spottræningshold har betalt udgifterne til.  

Yderligere har Mia søgt en masse fonde og skaffet i alt 215.000, - til renovering af 

klubhuset.  

 

Plan for 2025.  

Nytårsstævne i Jedsted er afholdt 

Arbejdsdag godt overstået med rigtig god tilslutning 

Nogle stykker har været i Musikhuset for at fejre Tinas DM 

Møde med beboerne på Sportsvej 

Sidst i marts er det Varde Kommune som fejrer mestrene, hvor vi kommer nogle stykker. 

12./13. april Hoopers stævne i samarbejde med DcH Vejen 

7. maj blommestævne i rally 

8. maj blåbærstævne i AG 

Pinsestævnet i juni 

27. juni HLT 

28. juni DKK-rally 

10. august Sydjysk mesterskab i rally 

30. august Sydjysk mesterskab i agility 

31. august Sydjysk mesterskab i Hoopers 

4./5. oktober Hoopers i samarbejde med DcH Vejen det foregår i Vejen 

25. oktober DKK-rally i Jedsted - Mon ikke også der er løvfaldsstævne i Ag denne weekend 

Julerally afholdes hvis en hal kan findes.  

 

 

Spørgsmål 

T: Bliver stævne datoer offentligt gjort? 

Sarah: Referat med datoer bliver lagt op på hjemmesiden. 

 

3. Fremlæggelse af foreningens regnskab 

June tager ordet. 

Resultatet for 2024 er på 94.731,72,- dette skyldes kun sponsorater på 30.000,- fra DcH 

Agerbæk og 110.000 fra Jutlandia. Pengene er brugt igen på renoveringer.  

De største udgifter kommer fra græsslåning og præmier til stævner.  

 

Spørgsmål: 

E: Er DGI udgifter kontingent? 

June: Ja. 
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T: Hvor stor er græsslåning? 

June: Normalt har vi sat 10.000, - af til græsslåning. De sender ofte regninger ud fra 

kommunen sent så nogle regninger fra 2023 er betalt i 2024. Vi har i 2024 skiftet leverandør 

af græsslåning.  

 

L: Betaler vi leje af ridehal? 

June: Der har ikke været udgifter, men det er budgetteret i tilfælde det blev nødvendigt.  

 

4. Fremlæggelse af foreningens budget til orientering 

June tager ordet igen. 

Der er budgetteret med et underskud på 278.300,00,- 

 

Der er søgt fonde til renovering af klubhuset, men der er en egenbetaling på stadigvæk. Der 

er derfor en egenbetaling på ca. 145.000, - på udskiftning af tag, vinduer og døre. Vi håber at 

indhente noget af dette ved at udbyde spotkurser. Ideer til disse er velkomne.  

Indtægter er sat en smule højere end 2024 budget men lavere end det egentlige for 2024.  

Der ønskes ligeledes skift af facade. 

 

Spørgsmål: 

E: Vi betaler de 145.000 ud af de budgetteret 190.000, -, er det rigtigt forstået? 

June/Sarah: Ja det er korrekt.  

 

5. Indkomne forslag 

a. Forslag 1 

Forslag om indkøb af logoer og/eller t-shirt 

Der er ønsker om at kunne reklamere for klubben til events, træning og 

stævner. Med tanke på klubbens økonomi, kunne vi måske gøre det meget 

budget venligt og indkøbe logoer til at stryge på tøj og de kunne gives til 

medlemmer osv. Som ønsker at lave reklame for vores klub. 

Indsendt af Maria. 

Der har været snak om at flere kunne have lyst til at reklamere for klubben samt 

forslag på jakker/t-shirts.  

Det tænkes at loger til at sætte på eget tøj er en løsning.  

 

10 stemmer for giver flertal – bestyrelsen tager punktet med videre. 

 

b. Forslag 2 

Ønske om indkøb at nye agility feltforhindringer. 

Indsendt af Tina. 

Der er ønske om nye forhindringer da de er godt brugt og slidte. Der bliver fravalgt 

stævner pga. dårlige forhindringer. 
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9 stemmer for og det står derved lige. Og kan ikke vedtages. 

 

Nyt forslag 

Bestyrelsen kigger ind i udskiftning balancen og rensning/forbedring samt covers.     

15 stemmer for og vedtages.   

 

6. Fastsættelse af kontingent for medlemmer (nuværende kr. 905,00 inkl. 

administrationsomkostninger) 

Bestyrelsen foreslår følgende stigninger/ændringer af kontingent 2026: 

Årskontingent: 1005,- 

Halvårskontingent: 705,- 

Hvalpekontingent bliver separat fra de halv- og helårskontingenter til 605,- 

Spotkontingent:(Også separat fra de andre kontingenter) 605,- 

Mia tager ordet. 

Vi kommer med underskud så der skal tænkes mere økonomi ind i kontingentet. 

 

Hvalp ønskes trukket ud af halvårskontingentet da de ellers har adgang til alt andet træning 

og det har tidligere givet problemer.   

Spot kursus er bestemte kursus der kun udbydes over en bestemt periode med et helt 

specifikt tema.  

 

Der tales bredt om de forskellige kontingenter, spotkurser, manglende træner, græsslåning 

og ridehal til træning.  

 

Der stemmes per kontingent: 

Helårs til 1005,- 

11 stemmer for og det vedtages. 

 

Halvår til 705,- 

12 stemmer for og det vedtages. 

 

Hvalp til 605,- 

15 stemmer for og vedtages. 

 

Spot til 605,- 

15 stemmer for og det vedtages.  

 

7. Valg af formand (Ulige år) 

HP er på valg 

5 i bestyrelsen har bedt ham fortsætte så han er på genvalg.  

Der er ingen modkandidater så der er fredsvalg og HP stemmes ind. 
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8. Valg af kasser (Lige år) 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer (2 medl. I ulige år/1 medl. I lige år) 

Sarah Ørum Ravn Slot Sørensen er på valg og kan genvælges. 

Camilla Beck er på valg og kan ikke genvælges. 

Bodil ønsker at stille op til bestyrelsen. Der er ikke andre der stiller op og der er fredsvalg 

og begge vælges derfor ind.  

 

10. Valg a 2 suppleanter 

Laura Stampe er på valg og kan genvælges. 

Maria Meck er på valg og kan genvælges. 

 

Der er ikke modkandidater og der er derfor fredsvalg og de vælges derfor ind.  

 

11. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Revisor Svend Bang er på valg og kan genvælges. 

Suppleant Laila Jul Brogaard er på valg og kan genvælges. 

 

Der er ingen modkandidater og derfor fredsvalg. Begge vælges.  

 

12. Evt. 

Der opfordres til at ALLE i klubben hjælper til stævner ligegyldig hvad man træner, 

Det understreges at opgaverne er mange forskellige og ingen kendskab til sporten er 

nødvendig i forvejen, der sikres god oplæring. Hjælpen kan være alt fra få timer til halv og 

heldagshjælper.  

Der kommenteres at det udefra kan ses som at der er klikker og gruppedannelse og at 

klubben skal være opmærksom på at være mere indbydende.   

 

Det forslås at bestyrelsen, udvalg og trænere præsenteres for klubbens medlemmer.  

 

En offentlig kalender efterspørges med stævnedatoer og andet vigtigt. Der arbejdes i at lave 

en gennem hjemmesiden og en fysisk hænges i klubhuset.  

 


